
Aan: College B&W  
Gemeente Zwolle 

Betreft: Art. 45 vragen inzake fietsenstalling station Stadshagen 
Door: Maxim van der Veen, CDA Zwolle 

Zwolle, 6 December. 

 
Geacht college, 

Stadshagen ontwikkelt zich in een snel tempo en is uitgegroeid tot een grote en aantrekkelijke 
wijk waar veel mensen met veel plezier wonen. De komende jaren wordt een verdere toename 
van het aantal inwoners verwacht, wat ook zal leiden tot een toename van de 
verkeersbewegingen. Het onlangs geopende NS-station Stadshagen is inmiddels goed in 
gebruik en kan als een groot succes worden beschouwd, gezien het aantal dagelijkse reizigers. 

Echter, de groei van Stadshagen heeft als gevolg dat het station steeds vaker volstaat met 
fietsen, terwijl er onvoldoende fietsenstallingen beschikbaar zijn. De Zwolse CDA-fractie 
voorziet hierdoor problemen, vooral met het oog op de verwachte groei van het aantal inwoners. 
Daarnaast wordt de fietsenstalling tegenover het station, bij Basisschool de Schatkamer, nu ook 
in toenemende mate gebruikt door treinreizigers, wat niet de oorspronkelijke bedoeling was. Het 
gebrek aan fietsenstallingen leidt ertoe dat fietsen her en der verspreid staan, wat de 
toegankelijkheid en verkeersveiligheid in gevaar brengt. 

Daarom stelt het CDA de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college op de hoogte van het tekort aan fietsenstallingen op station Stadshagen? 

2. Is het college het met het CDA eens dat toegankelijkheid en verkeersveiligheid van 
belangrijke verkeersknooppunten, zoals het station Stadshagen, te allen tijde prioriteit 
verdient? 

3. Hoe kijkt het college tegen de huidige situatie aan, waarbij er al een tekort aan 
fietsenstallingen is, zeker in het licht van de verwachte toename van minimaal 5.000 
extra inwoners in Stadshagen in de komende jaren? 

4. Hoe kijkt het college tegen het probleem aan waarbij de fietsenstalling van Basisschool 
de Schatkamer nu wordt gebruikt door treinreizigers, terwijl dit niet de bedoeling is? 

5. Is het college van plan om op korte termijn het tekort aan fietsenstallingen aan te 
pakken? Zo ja, op welke termijn zou dit gerealiseerd kunnen worden en welke 
maatregelen worden overwogen? 
 

6. Is het college het eens met het CDA dat er op korte termijn extra fietsenstallingen dienen 
te worden toegevoegd? 

 

Namens de CDA Zwolle fractie,  
 
Maxim van der Veen  

 


